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ROMÂNIA  
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

  

 
 

PROCES VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare  

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din data de 27.05.2023 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de către domnul Fetica Andrei-Ionuț care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 193/2023, adoptată 
prin vot deschis cu majoritate simplă.  

Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 3 luni. 
Ședinţa extraordinară se desfășoară cu participarea fizică a consilierilor locali, în Sala de 

Conferinţe din incinta clădirii Sitului Industrial „SSA Hunedoara” situată în municipiul Hunedoara, str. 
Furnalelor, nr. 2B. 

 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
D-nul consilier Fetica Andrei-Ionuț: 
„Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa un număr de 
17 consilieri (lipsesc nemotivat : dnul. Bolosin Florin, dna. Costa Diana-Claudia, dnul. Ionescu Claudiu-
Ștefan, dnul. Gherman Petre-Lucian) 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept, domnul primar al municipiului 
Hunedoara Dan Bobouțanu şi domnul Secretar General Militon Dănuț Laslău. 

Ca invitaţi participă online directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1027/2023, iar proiectul ordinii de zi este 
menționat în anexa la aceasta.” 
 

D-nul consilier Fetica Andrei-Ionuț: 
 „Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 22.05.2023,  a fost semnat de către 

Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului Local.” 
 

D-nul consilier Fetica Andrei-Ionuț: 
„Procesul verbal se aprobă în unanimitate.  
Dau cuvântul domnului primar Dan Bobouțanu, pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Ordinea de zi rămâne neschimbată.” 
 
D-nul consilier Fetica Andrei-Ionuț: 

            ” Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.” 
 

D-nul consilier Fetica Andrei-Ionuț: 
            ” Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se află în 

conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu modificările şi 
completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de 
la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la 
încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă din 
situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind 
Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 
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De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța de 

Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
„(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute la alin.(1) are 
obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal pe care îl are în 
adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al 
şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul şedinţei, 
consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului, la care 
aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile 
Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, şi legislaţia 
în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea 
indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărâre aflate 
pe ordinea de zi?” 

Nu sunt anunțate. 
Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea mâinii.” 
 
Se supune la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 

hotărâre nr. 227/05.05.2023 privind conferirea titlului de „CETĂȚEAN DE ONOARE”  al municipiului 
Hunedoara, DOMNULUI Bogdan-Ionuț LOBONȚ. 

 
Se dă cuvântul domnului primar Dan Bobouțanu pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
 „Da, mulțumesc. În primul rând vreau să mulțumesc consilierilor locali care au venit în ziua 

lor liberă la acest eveniment important pentru comunitatea noastră. De asemenea, vreau să mulțumesc 
invitaților care participă la acest eveniment, și aici vedem foste glorii sportive ale orașului nostru, nume 
importante pentru România. De asemenea mulțumesc și celor din conducerea actualului Club Corvinul 
Hunedoara care și-au făcut timp în ziua jocului de baraj cu Gloria Bistrița să participe la această festivitate 
și evident, nu în ultimul rând, vreau să-i mulțumesc domnului Bogdan Lobonț pentru faptul că a acceptat 
propunerea Consiliului Local de a deveni Cetățean de Onoare. Acest lucru , în primul rând ne onorează pe 
noi, știu că poate sună ciudat, dar noi ca și Consiliu Local, ca și echipă administrativă a Primăriei suntem 
cei care suntem onorați de faptul că există personalități importante în Hunedoara care au adus glorie 
orașului nostru, care au adus glorie țării noastre și care fac parte din comunitatea noastră. 

Despre Bogdan se pot vorbi foarte multe lucruri. Evident că toată lumea prezentă la acest 
eveniment îi cunoaște cariera, cred că toată lumea prezentă la ecest eveniment i-a urmărit evoluția pe 
parcursul anilor. Mai ales prin faptul că a plecat din orașul nostru către marea performanță. 

Numărul mare de selecții la echipa națională, evident îl face cunoscut și la nivelul României 
cât și la nivelul fotbalului mondial.  

Pentru a nu mă lungi foarte mult cu acest discurs consider că filmulețul de prezentare care a 
fost conceput de către echipa de comunicare a Primăriei va vorbi mult mai bine decât mine despre cariera 
fabuloasă a noului Cetățean de Onoare - Bogdan Lobonț. Ca atare, vă rog să prezentăm filmulețul.” 

 
În continuare cei prezenți urmăresc filmulețul de prezentare despre cariera sportivă a 

domnului Bogdan-Ionuț LOBONȚ. 
 

Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
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Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 
Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

  -      Se prezintă avizul comisiei de Buget. 
  -      Se prezintă avizul comisiei Juridice. 
  -      Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism. 
  -      Se prezintă avizul  comisiei de Comerț.           
  -      Se prezintă avizul  comisiei de Cultură. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
Hotărârea nr. 208/2023 se aprobă în unanimitate. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
„Dacă îmi permiteți înainte de a finaliza ședința să-i dăm cuvântul lui Bogdan Lobonț, cu 

siguranță își va găsi cuvintele după acest filmuleț emoționant. Felicitări lui Mic Alexandru pentru modul în 
care ai făcut filmul.” 

 
D-nul Bogdan Ionuț LOBONȚ: 
„Ce vreau să vă spun, în primul rând sunt emoționat. E dificil puțin, pentru că văd atâtea 

persoane minunate aici în sală care și-au pus amprenta asupra a ceea ce sunt. În primul rând ca om apoi ca 
și sportiv. Vreau să mulțumesc tuturor și apreciez foarte mult energia, timpul, răbdarea pe care le-ați pus în 
acest proiect, care ați avut-o cu mine și pe care ați folosit-o cu mine. Și toată munca voastră a făcut ca eu să 
fiu persoana care sunt astăzi. Și acest titlu de Cetățean de Onoare în mare parte se datorează dvs. 

Scuzați-mi încă o dată emoțiile. Am emoții mult mai mari decât în perioada în care am fost 
jucător. Vă mulțumesc din suflet.”  

 
Dnul. Mărginean Alexandru: 
„Bogdan, am o singură întrebare. Olandeză ai învățat?” 
 
D-nul Bogdan Ionuț LOBONȚ: 
 „Da, am făcut trei ani de zile. Am diploma acasă. ” 
 
Dnul. Mărginean Alexandru: 
 „Fiica mea e de 10 ani acolo și nu a reușit.”  
 
În continuare, domnul Primar acordă ”Cheia Orașului” și Diploma de ”Cetățean de 

Onoare” al Municipiului Hunedoara, domnului Bogdan-Ionuț LOBONȚ 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
„Dăm cuvântul celor din sală. Dintre foștii colegi, foștii profesori.” 
 
Dnul Romulus Gabor: 
„Vreau să-l felicit pe Bogdan în primul rând pentru cariera lui sportivă. Și ne e drag de el că 

reprezintă cu cinste Hunedoara și fotbalul românesc. Și fotbalul chiar mondial pot să o spun. A jucat la 
niște echipe de top: la Ajax, la Roma, chiar și la Florentina și sunt mândru că am fost și am făcut și eu 
parte, mai executam și eu câteva lovituri libere pe acolo, îl mai și certam de multe ori când mai gafa, asta e, 
la portar se vede imediat. Dar sunt mândru că am participat și eu la creșterea lui și în primul rând cred ca și 
om. Asta e cel mai important. Îi doresc multă sănătate familiei și baftă în continuare, cum zicea și Andru să 
ajungă și un mare antrenor. Multă sănătate!” 

 
D-nul Bogdan Ionuț LOBONȚ: 
„Mulțumesc.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
 „Deci câteva cuvinte frumoase de la fostul balon de aur: Romică Gabor. Singurul trofeu pe 

care îl are România în palmares din partea unui jucător. Domnul Bucur?” 
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D-nul  Ioan Bucur: 
„În primul rând vreau să mulțumesc consilierilor și d-lui primar al municipiului Hunedoara 

că au avut intenția și au reușit prin votul decisiv al consilierilor să-l introducă pe Bogdan în lumea de top a 
sportivilor din Hunedoara, alături de foștii colegi și alături de marii sportivi cum e Leu, Ilcu, Vasile Stângă 
și alții. Îi doresc în continuare mult succes și îl felicit că a trecut încă un prag. A ajuns să mai cucerească 
încă un titlu, adică Cetățean de Onoare al municipiului Hunedoara. Mulțumesc! ” 

 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
„Mulțumim și noi unui fost mare sportiv, d-nul Bucur, cel despre care Bogdan spunea că a 

fost definitoriu în cariera de fotbalist la copii și juniorii Corvinului. Dintre foștii colegi de atunci Bogdan 
Apostu, două cuvinte.” 

 
D-nul Bogdan Apostu: 

            „În primul rând Felicitări! Cred că meriți cu prisosință premiul de Cetățean de Onoare. Am 
fost colegi așa de conjunctură pentru că el este mai mare decât mine. Inițial a fost unul dintre idolii 
copilăriei mele, acum suntem și prieteni și cred că este unul dintre cei mai mari portari, dacă nu cel mai 
important pe care România și Hunedoara l-a dat fotbalului european în ultimii 20 de ani și ar trebui să ne 
mândrim cu toții că putem să fim contemporani cu Bogdan Lobonț. Iar mai departe sunt convins că prin 
simplu fapt de a fi azi aici alături de noi, alături de Corvinul Hunedoara, va reprezenta un imbold important 
pentru tinerii noștri jucători iar astăzi vom consfinți împreună și ne vom bucura împreună de o calificare 
importantă. Bravo Bogdi!” 

 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 

            „Într-adevăr astăzi noua echipă a Corvinului, un nou proiect început de către acești consilieri 
locali, își propune accederea în finala de promovare în Liga secundă și o să avem nevoie, într-adevăr, și de 
un portar foarte bun astăzi dar o să avem nevoie și de un golgheter la fel de bun cum a fost Neluțu Petcu, 
care este aici în sală, un alt fost internațional al României și Cetățean de Onoare al orașului nostru, l-aș 
ruga să spună câteva cuvinte.” 
 

D-nul Ioan Petcu: 
                        „S-au spus multe lucruri frumoase aici despre Bogdan, aș vrea și eu să-l felicit pentru cariera 
lui, pentru că a venit și a acceptat acest titlu de Cetățean de Onoare, acuma suntem colegi din punctul 
acesta de vedere. Este un băiat deosebit, a crescut printre noi și așa cum a spus și Romică, suntem mândri 
că încă un hunedorean a reușit să aducă faimă Hunedoarei și sportului hunedorean și bineînțeles și 
internațional în cazul lui, și al nostru mai puțin. Te felicit încă o dată, sănătate multă și succes în continuare 
în cariera de antrenor!” 
 

D-nul Bogdan Ionuț LOBONȚ: 
                     „Apreciez mult!” 
 

D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
                        „Sper că exemplul acestui eveniment de astăzi, prezența dvs., cuvintele frumoase, modul de 
prezentare al filmulețului să fie un imbold și pentru cei care reprezintă astăzi Corvinul Hunedoara și nu 
doar în acest meci, Corvinul Hunedoara nu este doar un simplu club de fotbal, chiar dacă activează în Liga 
a treia, este un brand al Județului și putem spune că este și un brand național și asta trebuie să le transmiteți 
voi cei din conducere, jucătorilor noștri. Faptul că reprezintă un brand vechi de mai bine de 100 de ani, un 
brand care a dat, iată un jucător ca și Bogdan Lobonț, care a dat un jucător ca și Romică Gabor, jucător ca 
Nelu Petcu și ceilalți, i-a dat echipei naționale a României, au reprezentat echipa națională a României. 
Trebuie să fie un imbold pentru ei de a juca și de a onora prezența la acest club. Sunt convins că le-am spus 
de multe ori acest lucru dar niciodată nu este prea mult să le repetați de fiecare dată. Faptul că joacă la 
Hunedoara, înseamnă că joacă la un club de tradiție, nu un simplu club, un club cu rezultate notabile și care 
cu siguranță va reuși să aducă din nou în atenția spectatorilor, a microbiștilor și alți jucători de prestigiu, 
pentru că acest consiliu local și-a propus un proiect pe 10 ani de zile. Ne aflăm în al doilea an și lucrurile 
trebuie să meargă mai departe. A fost unanimitate la vot pentru că toți suntem hunedoreni și așa simțim. 
Uneori nu ne întâlnim pe aceeași lungime de undă în disputele politice, doar politice, din consiliul local, 
fiecare avem părerea noastră, dar atunci când trebuie să ne onorăm gloriile, părerile sunt unanime pentru a 
le onora, atunci când trebuie să ne onorăm orașul, părerile au fost unanime pentru a onora orașul.  
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Astăzi este momentul vostru, conducerea clubului și jucătorii să onoreze acest club, printr-o 
calificare în faza finală și evident printr-o accedere în Liga secundă de fotbal a României. În numele meu 
ca și primar, ca conducător al echipei administrative, în numele consiliului local, al colegilor din toate 
partidele, vă urăm succes! O să fim alături de voi pe stadion începând cu ora 17,30 și evident să sperăm că 
visul așa cum a visat Bogdan în urmă cu ani de zile, să parcurgă acele etape, visul de a parcurge acele etape 
ale noastre către un final Liga întâi, să se îndeplinească. Vă mulțumesc încă o dată! 
 

D-nul consilier Fetica Andrei-Ionuț: 
„Mulțumesc d-lui Primar, mulțumesc lui Bogdan că a fost azi cu noi aici. Declar ședința 

închisă.” 
 
 
 

 PREŞEDINTE,                                                                            SECRETAR GENERAL,                          
      Fetica Andrei-Ionuț                Militon Dănuț  Laslău  
 
 
 
 
 
 
 
 
       

 


